
 
 

 

ÅRSMELDING FOR Aure Jeger og Fiskerforening 2024 

 

 
 

 

Fra lederen i Aure JFF 
2024 var nok et godt aktivitetsår for Aure JFF. Arrangementene i Brekka utgjør som tidligere 

den største delen, der det i tillegg til de vanlige skytekveldene også jobbes veldig godt med 

skyting for ungdom og damer. På grunn av økte innkjøpskostnader måtte vi øke prisene på 

skytebanen i år, men dette har ikke påvirket aktivitet nevneverdig. 

Vi er også veldig godt fornøyd med at fiske- og friluftsdelen vår har levert gode arrangement 

på tross av mangel på leder i gruppa. Isfiskearrangement sammen med Bjøringdalen 

velforening topper klart her, men på tross av dårlig vær på flere av sommerarrangementene 

våre, ble de gjennomført med bra oppmøte. Godt jobba! 

I tillegg til arrangementene i Brekka er det gjort en stor jobb med dugnad der. Fortsatt er det 

mye å ta tak i, men med nyoppusset klubbhus har vi gode fasiliteter å serve deltakerne på 

arrangement og dugnader i årene fremover. En spesiell takk til Børge og Are i år for arbeidet 

de har gjort. 



 
 

 

Vi har også i år hatt en god økning i antall medlemmer til nå 188 medlemmer, 20 mer enn i 

2023. Variasjon i hva vi tilbyr av aktiviteter gjenspeiles i medlemsmassen vår der vi har veldig 

mange familiemedlemskap.  

Men på tross av veldig mye positiv aktivitet må det også nevnes at vi har driftet foreningen 

noe “på tross av” i 2024. Det har vært utfordrende å fylle alle vervene de siste 2 årene. I år 

har vi både manglet leder i Fiske og friluftsutvalget samt at ledervervet i foreningen ble fylt 

av fjorårets nestleder i mangel av ny leder. Dette er ikke en god måte å drifte på, og får man 

ikke på plass tillitspersoner i disse posisjonene til neste år, må det få driftsmessige 

konsekvenser. 

En stor takk til alle som har bidratt i året som har gått, som deltagere på arrangement, i 

tillitsverv eller som dugnadshjelp. Det er totalen av oss alle som gjør Aure JFF til det den er. 

2025 byr på mye spennende om vi får på plass personer i alle posisjoner, håper virkelig det 

ordner seg!!! 

 

Foldfjorden, 01.03.2025 

For Styret i Aure Jeger- og Fiskerforening 

 

Aud Bente Skar 

Leder  

 



 
 

 

 

Styret i Aure JFF 2024 

 

Styrets sammensetning og ansvarsområder: 

 

Leder:    Aud Bente Skar 

Nestleder:   Jorid Onsøien Mellingsæter 

Sekretær:   Are Sand 

Kasserer:   Børge Pettersen 

Styremedlem:  Kjell Oddvar Kjørsvik, Leder Jakt- og Skyte-utvalget 

Ungdomsansvarlig:  Sander Vaag 

1. Vara:   Tor Arne Kammen 

2. Vara:   Helge Gjerde 

 

Mathias Ulfsnes Råket har i mangel av leder i Fiske- og friluftslivutvalget, møtt på 

styremøtene når han har hatt mulighet for det. 

 

Styrets arbeid i 2024 

 

Styrets arbeid har som tidligere stort sett dreid seg om overordnede saker som: 

• Medlemsfordeler 

• Økonomioppfølging og tilskudd 

• Felles årsplaner for Aure JFF 

• Arbeidet med rutiner og maler knyttet til digitalisering 

• Digitalisering av arkiv som lå i Brekka 

• Bytte av regnskapsprogram og videre forbedring av betalingssystem og digitalt 

varelager 

• Støttet utvalgene i drift og delvis gjennomføring av arrangementer 

 

Økonomi 

Foreningen har en sunn og god økonomi, nesten kr 220.000 på konto ved årsslutt 2024. 
Året 2024 gikk med 3 300 i minus. 

 



 
 

 

 
Ungdomsarbeidet i 2024 

 

I 2024 ble det arrangert totalt 3 skytedager for ungdom, hvor det ble totalt 27 påmeldte. 

 

25/5-24 var det 9 påmeldte 

29/6-24 var det 6 påmeldte 

31/8-24 var det 12 påmeldte 

 

Da ble det fine dager med skyting, grilling og en god dose med tullsnakk. Det var både 

kjente, og nye fjes, uerfarne og de som har prøvd litt før. Artig å få samlet en gjeng for å få 

delt erfaring under uformelle omstendigheter. 

 

  
 

Det ble også arrangert jegerprøvekurs, med Arnfinn som instruktør. Kurset ble avholdt over 

to helger i april, med påfølgende eksamen fortløpende etter alle obligatoriske kurstimer var 

avholdt. Her var det for det meste teori, men også en utedag på skyteanlegget på Brekka, 



 
 

 

hvor de fikk prøve seg på kart og kompass, avstandsbedømming, artskunnskap, skyting med 

hagle og skyting med rifle. Jegerprøven 2024 ble en suksess med 18 påmeldte deltagere. 

 

 
 

I 2025 blir Jegerprøvekurset mest sannsynlig gjennomført i mars og flere nye jegere skal få 

oppleve jakt i årene som kommer. 

 

Vennlig hilsen 

Sander Vaag 

Ungdomsansvarlig 

 

 

 



 
 

 

 
 

 

Fiske- og Friluftsutvalget 2024 

 

Gruppestyret 

Leder: 

Medlem:          Mathias Råket 

Medlem:  Marius L. Husteli 

Medlem:  Arild Bergseth 

 

 

 

Året 2024: 

 

Aktiviteter i året som har gått: 

- Isfiske Bjøringvatnet 6. april  
- Fiskesommer ble arrangert 18. juni  
- Familiedag ved Bjøringvatnet 13, juli 
- Fiskesommer ved Tunga villmarks camp 24. august 

 

         

  



 
 

 

Planer for 2025: 

Vi er klare for 2025 og har i år følgende på planen 

Isfiske Bjøringvatnet. 

Familiearrangement ved Bjøringvatnet. 

Fiskesommer med overnatting på Tunga Villmarks camp. 

Fiskesommer (Sted ikke bestemt) 

Prøve å få til en fjell- og fisketur med overnatting ved interesse, (sted ikke bestemt). 

Har du en ide om noe vi bør få til, ta kontakt så kan det godt hende vi får til det også! 

 

For Fiske- og friluftsutvalget 

Mathias Ulfsnes Råket 

 



 
 

 

 
Jakt- og Skyteutvalget  

 

Gruppestyret i 2024 

Leder:  Kjell Oddvar Kjørsvik 

Medlem: Leif Fævelen 

Medlem: Thomas Bremset 

Medlem: Henrik Ledal Hestsveen 

Medlem: Rune Torsetnes 

 

Årsmelding jakt og skyteutvalget 2024 

Sesongen startet med at det planlagte terminfestede jaktfeltstevnet “grensetreffen” 

dessverre måtte avlyses. Hemne jaktskytterklubb lå nede for telling organisasjonsmessig og 

kunne ikke bidra med sin del.  

Vi startet med ordinære skytekvelder med hagle og rifleskyting i starten av mai, og holdt det 

gående til ut august. 16 kvelder totalt. Det har vært en bra sesong med mange jegere og 

skyttere som har benyttet skytebanen. 

I august arrangerte vi klubbmesterskap i leirdueskyting og jaktfelt. Bra arrangement med 

flere deltakere enn vanlig. 

Drifta av banen har fungert bra med unntak av litt prakk med en avskutt kabel på en av 

skivene. 

Det har blitt avholdt en offisiell dugnad med fjerning av skog som hovedpunkt på agendaen, 

vi fikk rensket opp bra bak skivene og generelt rundt om på anlegget. I tillegg til dette har et 

par karer virkelig forbarmet seg over klubbrakka og gitt den full innvendig overhaling. Også 

på riflebanen er ting satt i sving, og vi er godt i gang med renovering av ventebrakke.  

Jakt og skyteutvalget har i 2024 hatt møter etter behov og ellers løpende kontakt på 

messenger. 

Vi retter en stor takk alle som stiller opp for å arrangere skytekvelder gjennom sesongen! 

Planer for 2025: 

Vi håper at den gode aktiviteten fra 2024 er med oss inn i 2025, og at det øker på med enda 

flere besøkende på våre arrangementer. 



 
 

 

 

 
 

• Fortsette rydding av skog og kratt rundt om på anlegget. 

• Forbedre Riflebanen og ferdigstille renovering av vente-brakka. 

• Ferdigstille montering av innkjøpte lys 

• Utbedre og vedlikeholde anlegget ellers 

• Arrangement. Skytedag for jegerprøven. 

• Arrangement. klubbmesterskap i hagle og rifleskyting 

• Arrangement. Ukentlige treningskvelder fra starten av mai til utgangen av august. 

• Støtte ungdomsaktiviteter som blir gjennomført i løpet av årets sesong 

 

 

For Jakt- og skyteutvalget 

 

Kjell Oddvar Kjørsvik 

leder 

 

 


